
Προσελήφθη σαν Φαρμακοϋπαλλήλος τον Φεβρουάριο του 1994 στον όμιλο Pharma Group 
Είμαι πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της εταιρείας Pharma Group Αργολίδας από τον 
Φεβρουάριο του 1996 έως και σήμερα. 
Τον Οκτώβριο του 2014 συμμετείχα στην προσωρινή διοικούσα επιτροπή ως αντιπρόεδρος έως τον 
Δεκέμβριο του ίδιου έτους που εκλέχτηκα στο ΔΣ του ΤΑΥΦΕ στο οποίο υπηρετώ εως σήμερα από 
την θέση του αντιπροέδρου έχοντας διατελέσει γραμματέας και μέλος του ΔΣ. 
Είμαι απόφοιτος του τμήματος δημόσιας διοίκησης του Παντειου Πανεπιστήμιου.  
 


